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Bijlage

Wij stellen u voor kennis te nemen van:

- De beantwoording van de artikel 45 vragen
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Inleiding
De fractie van GroenLinks heeft vragen gesteld over het vertrek van de kringloopwinkel van de 
Stichting Kringloop Zwolle Veerallee en vraagt aandacht voor een nieuwe locatie.

Onderstaand de vragen van GroenLinks  en de antwoorden.

 
1. Is het college op de hoogte van bovenstaande ontwikkelingen? 
Ja

2. Deelt het college onze mening dat Stichting Zwolse Kringloop van grote waarde is voor onze 
stad? Kunt u dat toelichten? 
Ja die mening delen wij. Kringloopwinkels spelen een belangrijke rol in de circulariteit van goederen. 
Overigens gaat het hier niet alleen om de kringloopwinkel van de Stichting Kringloop Zwolle (SKZ) aan 
de Veerallee. Alle kringloopwinkels in Zwolle dragen wij een warm hart toe. Ook zijn er nog circa 20 
andere commerciële en niet commerciële kringloopwinkels in de stad die vaak tussen de ‘andere 
winkels’ zitten, dan wel elders op een locatie in Zwolle. Zij zijn allen van grote waarde voor Zwolle.

De Stichting Kringloop Zwolle heeft een overeenkomst via ROVA met de gemeente om al het 
‘goedzooi’ dat wordt aangeboden in te zamelen. De gemeente, ROVA en de SKZ zijn alle drie partners 
in het circulair ambachtscentrum De WaardeRing. Binnen dit kader zijn er specifieke afspraken 
gemaakt over de inzameling van goedzooi, verwerking van afvalstromen en de inzet van mensen met 
afstand tot de arbeidsmarkt. De SKZ neemt in die zin een andere positie in dan andere 
kringloopwinkels. Voor wat betreft de brengvoorziening van de kringloopwinkel zoekt de gemeente in 
samenwerking met de kringloopwinkel naar andere mogelijkheden. Hierover wordt U op een later 
moment geïnformeerd.
Het blijft echter een zelfstandige onderneming die zelf voor haar bedrijfspanden dient te zorgen. De 
gemeente geeft hen hierbij geen ‘status aparte’.

3. Is het college bereid om een faciliterende rol te spelen bij het vinden van een nieuwe, 
geschikte lokatie voor de Zwolse Kringloop? 
Als gemeente hebben we een faciliterende rol voor winkels die zich in Zwolle willen vestigen dan wel 
verplaatsen. Wij gaan echter niet actief op zoek naar een nieuwe locatie voor de kringloopwinkel van 
de Stichting Kringloop Zwolle. Dit doen we ook niet voor andere kringloopwinkels. Op het moment dat 
zij oog hebben op een locatie kunnen we als gemeente kijken of dit een mogelijkheid is. Wel zijn we 
uiteraard bereid mee te denken over mogelijke alternatieven en hierbij dragen we onze contacten aan. 
Het initiatief moet echter uitgaan van de winkel zelf.

4. Heeft het college al stappen hiertoe ondernomen? Is er bijvoorbeeld al contact geweest met de 
betrokken partijen? Zijn er al mogelijke locaties op het oog?
Er zijn ambtelijk diverse gesprekken gevoerd met de kringloopwinkel over de locatie Veerallee en er is 
contact gelegd met de nieuwe eigenaar.  Er zijn in dit gesprek mogelijke alternatieve locaties benoemd. 
Het is uiteindelijk aan de kringloopwinkel om, eventueel samen met de nieuwe eigenaar, tot een locatie 
te komen, 

5. Kan het college aangeven hoe hoog haar ambitie is om een kringloopwinkel in het 
centrumgebied te behouden? 
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We hebben niet persé de ambitie om de kringloopwinkel van de Stichting Zwolse Kringloop in het 
centrum te behouden. Daarbij komt dat op dit moment niet alleen de kringloopwinkel van de Stichting 
Zwolse Kringloop is gevestigd. Er zijn ook al enkele andere kringloopwinkels in het centrumgebied dan 
wel aangrenzend aan het centrumgebied gevestigd. 

Burgemeester en Wethouders van Zwolle,

voorzitter, Peter Snijders

secretaris, Dick Emmer


